
Transportudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 537
Ved gymnasiernes og professionshøjskolernes overgang til bygningsselveje tilbage i 
2009/2010 blev der gennemført analyser af, hvilken procentsats af henholdsvis den 
offentlige ejendomsvurdering og markedspris, de enkelte skoler ville kunne betale med 
de sammenligneligt fastsatte bygningstaxametre. Forestiller ministeren sig at gennemføre 
tilsvarende analyser for hvert enkelt universitet under SEA-ordningen, hvis analyser - der 
skal vurdere, om huslejemodellen på universitetsområdet kan indrettes på andre måder, 
og om selveje af bygninger kan være vejen at gå for universiteterne – netop viser, at 
selveje er vejen at gå?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jens Henrik Thule-
sen Dahl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. juli 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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